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Zápis ze zasedání Akademického senátu Divadelní fakulty JAMU 

ze dne 12. září 2022  
 
 
Přítomní senátoři (8): BcA. Stanislav Čaban, doc. Mgr. Igor Dostálek, BcA. Martin Modrý, doc. 
MgA. Lukáš Rieger, Ph.D., prof. MgA. Hana Slavíková, Ph.D., Mgr. Petr Svozílek,  
doc. MgA. Jan Šotkovský, Ph.D., MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D., 
 
Omluvení senátoři (1): MgA. Šimon Peták, 
 
Přítomní hosté (4): MgA. Lucie Abou (místopředsedkyně AS JAMU), doc. Mgr. Petr Francán (děkan 
DF), Mgr. Anna Lahodová (zahraniční oddělení), Ing. Mgr. Alena Valentová (tajemnice fakulty), Jan 
Fuchs (student ATD) 
 
 
Zahájení 
Předsedkyně AS DF Petra Vodičková přivítala senátory a hosty z řad vedení fakulty i akademické 
veřejnosti. Konstatovala, že zasedání AS DF bylo svoláno v souladu s Jednacím řádem AS DF a 
prohlásila Akademický senát Divadelní fakulty JAMU za usnášeníschopný.  
Předsedkyně dále oznámila, že zasedání AS DF je přístupné veřejnosti, dále pověřila vyhotovením 
zápisu ze zasedání BcA. Stanislava Čabana a představila program zasedání, který vzali senátoři na 
vědomí. 
 
Program:  

1. Zahájení 
2. Vyhlášení voleb do AS DF 
3. Projednání zřízení nových kabinetů a ateliéru na DF 
4. Návrh na členy Etické komise za DF 
5. Různé 

 

Program zůstal beze změn a byl jednomyslně odsouhlasen. 

2. Vyhlášení voleb do AS DF JAMU 
Senátoři prodiskutovali návrh harmonogramu vypracovaný předsedkyní senátu, který jim byl zaslán 
v průběhu srpna. Předsedkyně senátu obeznámila senátory s důvody pro konkrétní data, mj. jde o 
sloučení voleb do senátů DF, HF i JAMU. Návrh Vyhlášení voleb byl již konzultován se školním 
právníkem Mgr. Martinem Prokešem a je připraven ke zveřejnění. Stanislav Čaban připomněl návrh na 
zorganizování představení všech, kteří přijmou kandidaturu, aby je měli voliči šanci poznat. Jediný 
možný termín je 9. listopadu 2022. Setkání proběhne pravděpodobně na učebně č. 104. Akademická 
obec bude o této skutečnosti včas informována. 
Volební komise bude tvořena Petrou Vodičkovou, Janem Šotkovským a Stanislavem Čabanem.  
Stanislav Čaban a Martin Modrý ve spolupráci s Annou Lahodovu připraví propagaci voleb na on-line 
komunikačních kanálech DF JAMU. 
Senátoři vyjádřili souhlas k návrhu na vyhlášení voleb do AS DF JAMU v předloženém znění. 
 
 
3. Projednání zřízení nových kabinetů a ateliérů na DF 

Děkan představuje založení nových kabinetů: 

- ATELIÉR DOKTORSKÝCH STUDIÍ – vznikl přirozeně z dlouhodobé organizace výuky na 
doktorském studiu rozdělením kabinetu pro výzkum divadla; vedoucím ateliéru je doc. MgA. Jan 
Šotkovský, Ph.D.; 
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- KABINET JEVIŠTNÍ MLUVY – naši interní i externí pedagogové, externisti z DAMU; vedoucí je 
MgA. Jana Štvrtecká; zkušební provoz na jeden rok; děkan by rád viděl vznik odborné asociace 
vyučujících jevištní mluvu, která by zde mohla dělat svá sympozia;  

- ATELIÉR BEZ HRANIC – vznikl ze stylu specifické práce se studenty z programu ERASMUS na 
DF JAMU, slouží pro jejich potřeby; vedoucím je MgA. Šimon Peták; čeká nás zkušební rok a 
budeme sledovat, kam se bude ateliér vyvíjet. Pedagogové: MgA. Dalibor Buš, Mgr. Bc. Pavol Seriš, 
Ph.D., MgA. Adam Mašura, MgA. Adéla Kratochvílová, MgA. Šimon Peták. 

AS DF projednal založení nových ateliérů a kabinetů od 1. 10. 2022. 

 

4. Návrh zástupců DF do Etické komise JAMU 

AS DF JAMU navrhuje do Etické komise JAMU (poradní orgán rektora) dva zástupce za DF: 
jednoho za studenty a jednoho za zaměstnance. Za studenty byla nominovaná Ludmila Rousová, 
studentka nastupující do druhého ročníku divadelní dramaturgie. Za zaměstnance byla nominována 
Mgr. et. Mgr. Adéla Dědová. AS DF o každé kandidátce hlasoval v tajném hlasování. 

 

Hlasování 
AS DF navrhuje do Etické komise Ludmilu Rousovou jako studentskou zástupkyni DF. 

ANO 8 hlasů, NE 0 hlasů. 
 

AS DF navrhuje do Etické komise Mgr. et. Mgr. Adélu Dědovou jako zástupkyni zaměstnanců DF. 
ANO 8 hlasů, NE 0 hlasů. 

AS DF JAMU nominuje za DF jako členy Etické komise Ludmilu Rousovou a Mgr. et Mgr. 
Adélu Dědovou. 

 
5. Různé 

Děkan informoval o energetické krizi a z ní plynoucí ekonomické zátěži pro DF i celou JAMU. 
Informuje o zamýšlených úsporných opatřeních: omezení vstupu do školy (zkrácení o 1h ráno a 1h 
večer), uzavření budov v neděli; v divadle snížení počtu repríz (jedno z posledních, krajních 
opatření); reorganizace ledna – přesun projektů, zkoušení a přijímaček na Astorku; prodloužené 
zimní prázdniny v lednu, snížení teploty. Vše jsou předběžné návrhy, jejich efektivnost v tuto chvíli 
počítá technický úsek JAMU. O veškerých úsporných opatřeních budou zaměstnanci a studenti 
informováni průběžně. 

 

Na základě práce na posudku jedné diplomové práce Igor Dostálek upozorňuje na nesprávný název 
DRD, vzbuzující u studentů jiná očekávání, než jak DRD funguje a k čemu byl ustanoven. Jde podle 
něho spíš o „organizační, produkční radu“, nikoliv o radu dramaturgickou, kdy by byla dramaturgii 
věnována veškerá pozornost. Děkan zmiňuje, že je v plánu reorganizace organizování DRD, mj. 
přizvání zainteresovaných studentů na některé rady. Stejně tak by se dalo případně uvažovat o 
změnu názvu, ukázalo-li by se to jako nutné a prospěšné. 

 
Příští zasedání proběhne 13. října 2022 ve 13.30 hod. 
 

Zápis vypracoval 12. září 2022 S. Čaban 
 Verifikovala P. Vodičková 
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